
Styremøte	08/12	
	
Sted:	Idrettsbygget	
	
Alle	tilstede	bortsett	fra	Sven	Ole.	
	
Valgkomité	
	
Styret	må	velge	en	valgkomité	til	genfors	2017.	Foreslår	årets	sittende	styre,	i	tillegg	til	at	vi	
kan	legge	til	noen	når	årets	valgkomité	er	ferdig	med	sin	innstilling.		
	
Innendørs-NM	2018	
Skal	man	vurdere	å	søke	innendørs-NM	for	2018?	Konkluderer	med	at	dette	er	en	sak	for	
neste	års	styre,	og	utarbeide	mulighetene	for	en	god	søknad.	
	
Genfors	
Detaljer	rundt	Genfors	drøftes.	Alt	fra	styret	må	være	klart	innen	4.	Januar,	og	prøve	å	få	
sendt	ut	saksliste	den	7.	Januar.	
	
SL	
Startkontigenten	dekkes	av	styret,	med	forbehold.	Må	vente	på	å	få	igjen	budsjett	før	vi	kan	
gi	endelig	svar,	og	lar	det	være	opp	til	neste	styre	å	avgjøre.	
	
Treningssamling	våren	
Ting	er	fortsatt	uklart,	og	fortsetter	å	høre	med	de	forskjellige	som	er	Drammen,	Sandefjord	
og	Ålesund.	Bergen	blir	for	dyrt,	Oslo	ugunstig	både	med	tanke	på	båter	og	overnatting.	Går	i	
mot	målet	om	en	sosial	samling.	
	
	


